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Írásbeli kérdés

„A kulturális stratégia társadalmi vitája" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A K/13583 számú „A kulturális stratégia jövője" címen benyújtott kérdésemre Vass Lajos
államtitkár úr a következőt válaszolta :
,, . . .a társadalmi szervezetekkel történő egyeztetés januárban fog megtörténni ."

Kérdezem Miniszter Urat:

Miért mondta Ön a parlamenti meghallgatásán, hogy a társadalmi szervezetekkel több esetben
egyeztettek, és ez a folyamat lezárult?
Ön nem mondott igazat a meghallgatáson, vagy az Ön államtitkára állított valótlant a fenti
kérdésemre adott válaszában?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2005 . január 13 .
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